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Marja Breeuwer

Van: Griffie
Verzonden: donderdag 22 februari 2018 12:41
Aan: 'Asseldonk van, Annemarie'; 'Berg van den, R.'; 'Bergen van, M.'; 'Bozkurt 

(d.bozkurt@raad-uden.nl)'; C.T. de Jong; 'Deursen van, J.'; e.alofs@raad-uden.nl; 
Ellen Troost (e.troost@raad-uden.nl); 'g.bus@raad-uden.nl'; Gerald Gnodde; 
'Gerard Schönfeld'; Griffie; Hans van Zon; Henk Hellegers; 'Hens, J.'; Ingeborg 
Tros; Jaap Lommerse; Jasper Ketting Olivier; 'Jetten, R.'; John Timmers 
(j.timmers@raad-uden.nl); 'Kamp Anne Marie'; 'Kersten, Frank'; 'Lanen van - Jong 
Uden (j.lanen@raad-uden.nl)'; 'Lankvelt van, F.'; Maarten Prinssen; Marja 
Breeuwer; Maurits van den Bosch; Nick Kersten; Peter van Orsouw; Raymond 
Wouters; Richard Bosveld; 'Ruud Geerders - GU (r.geerders@raad-uden.nl)'; 
Schiffer, Karin; 'Somers W.'; 'Sonja Berding'; 'Sour, Ramona'; 'Stan Willems 
(s.willems@raad-uden.nl)'; 'Ton Segers - SP (t.segers@raad-uden.nl)'; Verbruggen 
(Jan); 'Vroomen (t.vroomen@raad-uden.nl)'; Willems, Jeroen; 'Zeegers, S.'

CC: Letty van Lieshout; Claus van Heesch; Sylvia Hessels; Jeroen Smarius; Tineke 
Kemperman; Nicole van Hooy; Claus van Heesch; Frans van den Berg; Gijs van 
Heeswijk; Henk Hellegers; Matthie van Merwerode; Gerrit Overmans; Rene 
Peerenboom

Onderwerp: Beantwoording toezegging - Uitkomsten Ronde-tafelconferentie (defensie)

Beste raadsleden, 
 
In de raadsvergadering (Begroting) van 9 november 2017 is onderstaande toezegging gedaan: 
 

 Burgemeester Hellegers zegt toe dat hij de raad informeert over de uitkomsten van de Ronde-tafelconferentie 
(defensie). 

 
Op verzoek van de portefeuillehouder ontvangen jullie onderstaand de beantwoording: 
 

 Er is onderzocht of de komst van de F35 op vliegbasis Volkel leidt tot economische effecten. Uit onderzoek 
blijkt dat er niet in directe zin (onderhoud of nieuwbouw) economische effecten te verwachten zijn. De 
gemeente heeft daarom in november 2017 samen met de taskforce F35 van het ministerie van Economische 
Zaken en Klimaat (EZK) een Ronde Tafel georganiseerd. Het doel van deze bijeenkomst was concrete spin-off 
kansen van de F35 te identificeren, om daarmee de werkgelegenheid en omzet van het bedrijfsleven in de 
regio te verhogen. Voor de Ronde Tafel is een vijftiental bedrijven uit Uden en de directe regio uitgenodigd, 
die vooraf zijn bezocht door het ministerie en de gemeente. Naar aanleiding hiervan zijn drie mogelijke 
richtingen voor economische effecten gevonden, namelijk: innovatie, duurzaamheid en aantrekken technisch 
personeel. 

  
o Op gebied van innovatie nodigt het ministerie van EZK enkele bedrijven die aanwezig waren bij de 

Ronde Tafel uit voor de sectorale landelijke ronde tafels die door de taskforce worden georganiseerd. 
De volgende aandachtsgebieden zijn gedefinieerd: Nieuwe materialen, Prognostics Health Monitoring, 
Big Data, Motor Componenten MRO, Embedded training & simulatie, Duurzaamheid.  

 
o Voor duurzaamheid worden twee kansrijke richtingen verder verkend:  

o    impactneutraal (compenseren effecten F35 op gebied van geluid, luchtkwaliteit, materiaalgebruik, 
energie)  
o    Smart City koppelen aan duurzaamheidsdoelstellingen 

 

o Wat betreft aantrekken technisch personeel lopen al diverse lokale en regionale initiatieven waarvan 
eerst een duidelijk overzicht word opgesteld om te bepalen waar aanvullingen nodig zijn.  
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Hiermee is deze toezegging afgedaan (id.nr.139 iBabs)  
 
Met vriendelijke groet 
Marja Breeuwer 
 
Griffie | Gemeente Uden | Markt 145 | Postbus 83, 5400 AB UDEN 
T 14-0413 |  marja.breeuwer@uden.nl | aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag, vrijdag  
 
 


